

Перевод с русского языка на английский язык  
Translated from Russian into English

/National emblem/

**MINISTRY OF JUSTICE OF THE RUSSIAN FEDERATION**

**CERTIFICATE**

**of State Registration of Non-Profit Organisation**

Live Now charity foundation for supporting people with ALS and other  
neuromuscular diseases

41 Khersonskaya st., flat 10, Moscow, 117246

Resolution on state registration of non-profit organisation upon incorporation  
was taken on 23 June 2015 by the Main Directorate of the Ministry of Justice of the  
Russian Federation for Moscow.

Entry on the non-profit organisation to the Unified State Register of Legal  
Entities was made on 1 July 2015 under the primary state registration number:

1	1	5	7	7	0	0	0	9	9	9	4
---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---

Head of the Main Directorate of the  
Ministry of Justice of the Russian  
Federation for Moscow

/Signature/

M.V. Kalashnik

*/Official seal: Ministry of Justice of the Russian Federation \* Main Directorate of the Ministry of  
Justice of the Russian Federation for Moscow \* Primary State Registration Number (OGRN)  
108774688866\*/*

Account No.

7	7	1	4	0	1	5	0	7	4
---	---	---	---	---	---	---	---	---	---

Previously issued certificate on state registration of non-profit organisation dated  
8 July 2015 shall not be applied in connection with the issue of this Certificate.

Переводчик



Аймалова Ильнара Ромилевна

Translator

/signed/

Aimalova Ilnara Romilevna



МИНИСТЕРСТВО ЮСТИЦИИ РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ

# СВИДЕТЕЛЬСТВО

о государственной регистрации некоммерческой организации

Благотворительный фонд помощи людям с Боковым Амиотрофическим Склерозом и другими нейромышечными заболеваниями «Живи сейчас»

117246, г. Москва, ул. Херсонская, д.41, кв.10.

Решение о государственной регистрации некоммерческой организации при создании принято «23» июня 2015 г. Главным управлением Министерства юстиции Российской Федерации по Москве.

Запись о некоммерческой организации внесена в Единый государственный реестр юридических лиц «01» июля 2015 г. за основным государственным регистрационным номером:

1 1 5 7 7 0 0 0 0 9 9 9 4

Начальник Главного управления  
Министерства юстиции  
Российской Федерации по Москве



М.В. Калашник

Учетный №

7 7 1 4 0 1 5 0 7 4

Дата выдачи «14» ноября 2019 г.

Ранее выданное свидетельство о государственной регистрации некоммерческой организации от «08»июля 2015 г. не применяется в связи с выдачей настоящего свидетельства.